
 
 

Zápis z elektronického projednání rozpočtu 2. - 9.12. 2024 

 

Elektronického projednání se aktivně účastnili: Galina Miklínová, Petra Hrabě Dusilová, 

Lucie Buřvalová, Květa Suchánková, Věra Douchová, Václav Pěnkava, Alena Černá, Monika 

Nehasilová 

Neúčast: Roman Voráč 

 

 

Podklady k projednání poskytla: Petra Hrabě Dusilová (dne 2.12.2024) 

 

Projednané body: 

 

1. Projednání předloženého návrhu provozního rozpočtu 2025 (Viz Příloha 1) 

 

 

Podněty k rozpočtu: 

a) Školská rada se shodla, že by na základě výzkumů z minulého roku měla být 

podpořena čtenářská gramotnost žáků ZŠ. Paní Galina Miklínová předložila rámcový 

návrh projektu a zároveň sumy, která by takovýto projekt pravděpodobně pokryla 30-

60 tis. Kč. Prosíme o zvážení zařazení této položky do rozpočtu. 

b) Paní Věra Douchová upozornila na položku běžné opravy v rozpočtu, kde je suma 

303 637 Kč. Je tato suma v pořádku, z čeho tato suma vznikla? 

c) ŠR by též zajímalo přesnější využití položky Projekt Renovace učebny, Paměť národa, 

KIVA (tento dotaz vznesla Galina Miklínová a Květa Suchánková) 

 

Souhlas s návrhem: 8/9 členů ŠR 

Nesouhlas s návrhem: 0 členů ŠR 

 

 

 

2. Změny jízdního řádu – Školská rada žádá, aby bylo projednáno s dotčenými organy a 

následně přidána zastávka u školy autobusu s vozovým číslem 1015. Čas 13:41. 

Přesné potřeby školy ve vztahu k jízdním řádům by mělo se zřizovatelem řešit vedení 

školy dle rozvrhu a zmapovaných kritických míst.     

Souhlas s návrhem: 7/9 členů ŠR, 1 člen se zdržel hlasování 

Nesouhlas s návrhem: 0 členů ŠR 

 

 

 

 

Zapsala: Květa Suchánková  

 

Podpis předsedkyně ŠR:              

 


